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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 12 august 2021, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 18 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni, Baloga Csilla - sat 
Chilieni, lipsind: Cserey Zoltán-Mihály, Keresztes László, Kondor Ágota. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile art. 
133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 
916/2021. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba viceprimarii Municipiului Sfântu 
Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general al Municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.r): „Bună ziua. Sunt Kádár 
Imola. Bine ați venit în ședința extraordinară de astăzi. Haideți să verificăm prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 „Dorește cineva să adauge ceva la Diverse?” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r.): „Eu aș dori. Antal Árpád sunt. 
Aș dori să propun încă trei puncte pe Ordinea de zi: punctul D1- proiect de hotărâre privind 
aprobarea finanţării activității Clubului Sportiv Şcolar Sfântu Gheorghe. Punctul D2 privind 
aprobarea încheierii unui contract de asociere între municipiul Sfântu Gheorghe prin 
Consiliul Local al Municipiului Sfântu Gheorghe și Asociaţia Club Sportiv „Equites” în 
vederea organizării evenimentului „Zilele Sportive Sfântu Gheorghe 2021”, Ediția a XIV-a. 
Și un punct D3 privind modificarea unor hotărâri ale Consiliului Local privind proiectul 
”Reducerea emisiilor de carbon în Municipiul Sfântu Gheorghe prin investiții bazate pe 
Planul de Mobilitate Urbană Durabilă”. Vă mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.r/lb.m.): „Dacă mai are cineva 
ceva de adăugat? Dacă nu, să votăm despre luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3, 
separat.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „De acord cu luarea pe Ordinea de zi 
a punctelor D1, D2 și D3.” 

Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.”  

Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): „Sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 

Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de zi a 
punctelor D1, D2 și D3.” 

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de 



zi a punctelor D1, D2, D3.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 

Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt și eu de acord cu 

luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea 

pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 

de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 

de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 

luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 

Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 

de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de 

zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 

Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 

Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 

Ordinea de zi a punctelor D1, D2 și D3.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da, D1, D2 și D3 sunt de 

acord.” 
Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, luarea pe Ordinea de zi a punctelor 

D1, D2 și D3.” 
 Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.r/lb.m.): „Acum să votăm 
întrega Ordine de zi.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord cu Ordinea de 

zi.”  
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 

Ordinea de zi.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Sunt de acord cu întreaga Ordine de zi.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt și eu de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu întreaga ordine de 

zi.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 

Ordinea de zi.” 



Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 

 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 

zi.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 

zi.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de 

zi.” 
 Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.r./lb.m.): „Mulțumesc frumos.  
Înainte de a intra în dezbaterea Ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit 
art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi 
adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. 
Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței 
interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Dacă e cineva? Dacă nu, să începem 
cu proiectul de hotărâre nr. 1, care a fost avizat favorabil de comisiile I și V.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei 
bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe la data de 30.06.2021. Prezintă: Antal 
Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Voi 
prezenta în limba română proiectele de hotărâri. (lb.r.): Deci proiectul de hotărâre privind 
aprobarea execuţiei bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe la data de 30.06.2021. 
Doresc să vă informez, că în aprilie, când am votat bugetul, am aprobat un buget de 
195.459.760 de lei, am estimat ca și venituri. În cursul anului a fost rectificat bugetul cu suma 
de 3.660.000 lei, astfel, la data de 30.06 am calculat cu venituri de 199.119.760 de lei, până 
la sfârșitul anului. Până la data de 30.06 am încasat suma de 84.648.418 lei, reprezentând 
43,08 % din prevederile anuale aprobate. Iar în ceea ce privește cheltuielile, am cheltuit 
75.475.028 de lei, reprezentând 37,90 % față de prevederile anuale aprobate. (lb.r./lb.m.): Vă 
mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Are cineva observații, 
intervenții? Dacă nu, haideți să votăm.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.”  
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt și eu de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): ”Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 



Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 273/2021. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind modificarea și 
completarea HCL nr. 32/2020 privind aprobarea Studiului de fezabilitate (SF), pentru 
obiectivul de investiţii și aprobarea proiectului „Construire grădiniță în cartierul Őrkő” din 
municipiul Sfântu Gheorghe, judeţul Covasna și a cheltuielilor legate de proiect, cu 
modificările și completările ulterioare. Prezintă: Antal Árpád-András, primar.  
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. (lb.r.): 
Prin acest proiect de hotărâre modificăm și completăm HCL nr. 32/2020, unde am aprobat 
Studiul de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii și aprobarea proiectului „Construire 
grădiniță în cartierul Őrkő”, și sunt următoarele articole, care se modifică: Se aprobă valoarea 
totală a proiectului „Construire grădiniță în cartierul Őrkő” în cuantum de 3.502.348,58 lei 
(inclusiv TVA), din care valoarea totală eligibilă de 2.518.295,00 lei și valoarea totală 
neeligibilă de 984.053,58 lei. Totodată: Se aprobă contribuția proprie în proiect a 
municipiului Sfântu Gheorghe în cuantum de 1.034.419,48 lei, reprezentând achitarea tuturor 
cheltuielilor neeligibile ale proiectului, precum și contribuția de 2% din valoarea eligibilă a 
proiectului, în cuantum de 50.365,90 lei, reprezentând cofinanțarea acestui proiect denumit 
„Construire grădiniță în cartierul Őrkő”. (lb.r./lb.m.): Vă mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Are cineva observații, 
intervenții? Dacă nu, haideți să votăm.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Sunt de acord cu proiectul 
2.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.”  
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt și eu de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): ”Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): ”Sunt de acord.” 

 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 274/2021. 
 Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Trecem la punctul D1. 
Aș dori să semnalez faptul că comisiile I, V și VI au avizat favorabil.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea finanţării 
activității Clubului Sportiv Şcolar Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar.  
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. (lb.r.): 
”Prin acest proiect de hotărâre aprobăm o finanțare pentru Clubul Sportiv Şcolar Sfântu 
Gheorghe. După cum știți, Clubul Sportiv Şcolar se subordonează Ministerului Educației, dar 
totuși în fiecare an cofinanțăm activitatea acestei instituții. Prin acest proiect de hotărâre, 



respectiv contract de finanțare aprobăm utilizarea unei sume de 82.595 lei pentru cheltuielile 
prevăzute la punctul 2.2, care este anexa contractului de finanțare, respectiv a proiectului de 
hotărâre a consiliului local. (lb.m./lb.r.): Vă mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Mulțumim. Are cineva 
observații, intervenții? Dacă nu, haideți să trecem la vot.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Sunt de acord cu D1.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.”  
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt și eu de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): ”Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): ”Sunt de acord.” 

 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 275/2021. 
 Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Mulțumesc. Trecem la 
punctul D2. Aș dori să semnalez și aici faptul că comisiile I, V și VI au avizat favorabil.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui contract de asociere între municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe și Asociaţia Club Sportiv „Equites” în vederea organizării 
evenimentului „Zilele Sportive Sfântu Gheorghe 2021”, Ediția a XIV-a. Prezintă: Antal 
Árpád-András, primar.  
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. (lb.r.): 
Prin proiectul D2 dorim să finanțăm evenimentul ”Zilele Sportive Sfântu Gheorghe 2021”, 
Ediția a XIV-a, și suma cu care vom contribui este de 120.000 de lei. (lb.m.): (lb.r./lb.m.) 
Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Are cineva de adăugat? 
Dacă nu, haideți să trecem la vot.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Sunt de acord cu D2.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.”  
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt și eu de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 



Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 

 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 276/2021. 
 Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Bine. Trecem la 
punctul D3. Aș dori să semnalez și aici faptul că comisiile I, II și V au avizat favorabil.” 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind modificarea unor 
hotărâri ale Consiliului Local privind proiectul ”Reducerea emisiilor de carbon în Municipiul 
Sfântu Gheorghe prin investiții bazate pe Planul de Mobilitate Urbană Durabilă”. Prezintă: 
Antal Árpád-András, primar.  
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc frumos. 
(lb.r.): ”Prin acest proiect de hotărâre aducem modificări unor hotărâri anterioare ale 
Consiliului Local privind ”Reducerea emisiilor de carbon în Municipiul Sfântu Gheorghe 
prin investiții bazate pe Planul de Mobilitate Urbană Durabilă”. Articolul 2 se va modifica și 
va avea următorul cuprins: Se aprobă achiziția a 12 autobuze noi, propulsate de motoare 
alimentate cu energie electrică, în valoare totală de 35,560,770.00 lei, TVA inclusiv. La 
articolul nr. 3 Anexa nr. 2 a hotărârii se va înlocui cu Anexa nr. 2 la care face parte integrantă 
a acestei hotărâri. Iar articolul 11 va avea următorul cuprins: Se aprobă valoarea totală a 
proiectului ”Reducerea emisiilor de carbon în Municipiul Sfântu Gheorghe prin investiții 
bazate pe Planul de Mobilitate Urbană Durabilă” în cuantum de 134.049.450,33 lei (inclusiv 
TVA). Iar articolul 12 va avea următorul cuprins: Se aprobă contribuția proprie în proiect a 
municipiului Sfântu Gheorghe, reprezentând achitarea tuturor cheltuielilor neeligibile ale 
proiectului în cuantum de 21.841.979,30 lei, precum și contribuția de 2.244.149,40 lei, 
reprezentând 2% din valoarea eligibilă a proiectului, în cuantum de 112.207.471,03 lei, 
reprezentând cofinanțarea proiectului ”Reducerea emisiilor de carbon în Municipiul Sfântu 
Gheorghe prin investiții bazate pe Planul de Mobilitate Urbană Durabilă”. (lb.m./lb.r.): Vă 
mulțumesc mult de tot.” 
 Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Are cineva de 
observații de adăugat? Dacă nu, haideți să trecem la vot.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Sunt de acord cu D3.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.”  
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt și eu de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 



Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 

 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 277/2021. 
 Doamna președinte de ședință KÁDÁR IMOLA (lb.m/lb.r): „Mulțumesc frumos. O 
zi frumoasă să aveți în continuare. Mulțumesc pentru partcicpare.” 
 

 
Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 

dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 26 august 2021. 

  
PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                             SECRETAR GENERAL 
            Kádár Imola                           Kulcsár Tünde-Ildikó 

 

 


